



**J-HUB**  
香港珠寶工坊

# 入會申請表(公司會員)

## Membership Application Form (Corporate member)

Please complete in English or Chinese and check the appropriate box(es) with ✓. 請以英文或中文填寫並在適當空格內填上✓號。  
(Please refer to the "Membership Application Guidelines" for further details. 詳情請參閱《入會申請須知》所需證明文件)

| A. Company Information 公司資料  |  |  |   |
|--|--|--|---|
| Company Name<br>公司名稱   | (Eng)<br>(中文)  |  |   |
| Company Registered Address<br>公司地址   | (Eng)<br>(中文)  |  |   |
| Tel 電話   |  | Email 電子郵件   |   |
| Name of Representative<br>代表人姓名  | (Eng)<br>(中文)  | Title of Representative<br>代表人職銜   | (Eng)<br>(中文)                               |
| Business Nature<br>業務性質  |  | Number of employees<br>受聘員工數目  |   |
| HK BR No.<br>香港商業登記証號碼   |  | Date of Establishment of Company<br>公司成立日期   | ____ / ____ / ____<br>Date 日 Month 月 Year 年 |
| Name of Contact person<br>聯絡人姓名  | (Eng)<br>(中文)  | Tel of Contact Person<br>聯絡人電話   |   |
| Receiving J-HUB's News<br>接收 J-HUB 資訊  | 1) Do you wish to receive latest news, information and promotional events (subject to J-HUB privacy policy stated in section) about J-HUB?<br>請問你是否同意接收香港珠寶工坊之最新消息、資訊及推廣活動資訊？<br><input type="checkbox"/> Receive 接收 ( <input type="checkbox"/> Email 電郵 <input type="checkbox"/> Whatsapp) <input type="checkbox"/> Not receive 不接收<br>2) Do you wish to receive marketing information coming in from third parties in affiliation of J-HUB?<br>請問你是否同意接收與香港珠寶工坊相連的第三方之推廣資訊？<br><input type="checkbox"/> Receive 接收 ( <input type="checkbox"/> Email 電郵 <input type="checkbox"/> Whatsapp) <input type="checkbox"/> Not receive 不接收 |  |   |
| How did you find J-HUB?<br>如何得知 J-HUB?   | <input type="checkbox"/> Facebook <input type="checkbox"/> Instagram<br><input type="checkbox"/> Friends 朋友介紹 <input type="checkbox"/> J-HUB website 香港珠寶工坊網站<br><input type="checkbox"/> Others 其他 _____ <input type="checkbox"/> Jewelry Show 珠寶展覽會  |  |   |
| B. Declaration 聲明 (Please complete in BOTH ENGLISH AND CHINESE 請以英文及中文填寫)  |  |  |   |
| We, _____ (Co Name)<br>hereby apply for membership of J-HUB, and agree to abide by all the latest version of Rights of obligations, Terms and Conditions, Rules and Regulation (collectively referred to as the "Rules" ) enacted by J-HUB at all the times. We understand that the Rules may change from time to time and no advance notice of such change will be given anytime. In violation of any of the "Rules" , we understand that my membership at J-HUB may be subject to scrutiny and will be terminated, unilaterally and we may not be able to join J-HUB again and use any of the facilities and benefits provided to members and/ or guests. We also acknowledge that all decisions made by J-HUB are conclusive and final. |  | 本公司 _____ (公司名稱)<br>茲申請加入香港珠寶工坊，如蒙接納，本公司同意遵守香港珠寶工坊不時頒行之規則及條文。本公司明白會員規則可能會作出不定時修改，並且不作事先通知。如違反任何“規則”的規定，香港珠寶工坊有權取消本公司之會籍或可能會受到審查，並且可能無法以會員或客人身分使用香港珠寶工坊的所提供之服務及設施。香港珠寶工坊作出的所有決定為最終決定。 |   |
| _____<br>Company Representative's Signature & Authorized Chop<br>公司代表簽署及公司印章   |  | _____<br>Title 職銜  | _____<br>Date 日期                            |

**Remarks**

- "The Privacy Statement" intends to notify you why your personal data is collected, how it will be used, to whom the personal data will be transferred and to whom data access requests are to be addressed. For information about the statement, please refer to: [jhub.hk](http://jhub.hk)  
The Statement is made by J-HUB, in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486) of the Laws of Hong Kong Special Administrative Region ("the PDPO").
- or correction of access to data after submission of application form, please contact us at 2122 5050.

**註:**

- 私隱政策聲明旨在通知閣下您的個人資料被收集的原因、個人資料將如何被使用、個人資料將被轉交何人、以及應向何人提出查閱資料要求。請參閱上載於網站之私隱政策聲明：[jhub.hk](http://jhub.hk) 私隱政策聲明由香港珠寶工坊根據香港特別行政區《個人資料(私隱)條例》(香港法例第 486 章)(《個人資料(私隱)條例》)作出。
- 申請人在提交表格後，如更改或查詢個人資料，請與 J-HUB 職員聯絡，電話：2122 5050

## Membership Application Guidelines 入會申請須知：

### 1. Membership Types: Corporate Member, Personal Member and Student Member

會員類別：公司會員、個人會員及學生會員

### 2. Membership Fee (One-off fee) 會費(一次性收費)：

|                          |                                   |          |
|--------------------------|-----------------------------------|----------|
| Corporate Member<br>公司會員 | HKJMA Member<br>香港珠寶製造業廠商會會員      | HKD3,200 |
|                          | Non HKJMA Member<br>非香港珠寶製造業廠商會會員 | HKD4,000 |
| Personal Member<br>個人會員  |                                   | HKD200   |
| Student Member<br>學生會員   |                                   | HKD100   |

Membership fee paid is non-refundable under any circumstances.

在任何情況，已繳交之會費均不獲退還。

### 3. With the exception of free talks and activities, service fee will be charged for using J-HUB' s facilities and service (For details, please refer to charge list).

除免費講座、活動外，租用/使用 J-HUB 設施/服務時，需另繳費用；有關收費請參閱收費表及須知。

### 4. Documents required for application

申請入會時，申請人必須填寫 J-HUB 會員申請表及提供以下文件：

|                          |  |   |
|--------------------------|--|---|
| Corporate Member<br>公司會員 | HKJMA Member<br>香港珠寶製造業廠商會會員   | 1. J-HUB Membership Application form<br>J-HUB 會員申請表<br>2. Copy of valid Hong Kong Business<br>Registration Certificate (BR)<br>有效之香港商業登記証副本 |
|                          | Non HKJMA Member<br>非香港珠寶製造業廠商會會員  |   |
| Personal Member<br>個人會員  | Hong Kong Identity Card/ Passport (aged 18 or above)<br>香港身份證 /或海外護照 (須年滿 18 歲)  |   |
| Student Member<br>學生會員   | Hong Kong Identity Card / Passport (aged 16 or above) plus Valid Student<br>Card (Same as ID/Passport)<br>身份證明文件(須年滿 16 歲)及有效學生證(需與身份證明文件相同) |   |

### 5. J-HUB reserves the right to reject any applications without giving any reasons and return the payment received therefor. All decisions made by J-HUB are conclusive and final.

J-HUB 有權拒絕任何申請而不須作出理由，並退回有關申請費用。香港珠寶工坊作出的所有決定為最終決定。

### Official Use Only 本會專用

|   |                      |  |
|---|----------------------|--|
| Application Received: <input type="checkbox"/> Accepted <input type="checkbox"/> Not Accepted   | Membership No. 會員編號: |  |
| Payment Method: <input type="checkbox"/> Cheque (Cheque No. _____) <input type="checkbox"/> Cash <input type="checkbox"/> Others: _____ |                      |  |
| Staff:  | Date:                |  |
| Remarks:  |                      |  |